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Naar aanleiding van bijgaand schrijven van AVR aan college en raad van Drechterland heeft de 
fractie van PWF de volgende vragen aan het College van B en W

1. Is bijgaande brief bij u bekend?

antwoord Ja, de brief is bij ons bekend. Wij hebben hiervan via de Afvalbeheer West-Friesland 
gemeenten kennis van genomen.

2. Is de brief ook bij de gemeente Medemblik binnen gekomen?

antwoord Nee, de brief hebben wij niet zelf ontvangen. We hebben de brief via de Afvalbeheer 
West-Friesland ontvangen. Ook HVC heeft de brief met ons gedeeld en met een memo 
op de hoogte gebracht over haar reactie en het mogelijke vervolg hierop. Deze memo is 
bij de beantwoording toegevoegd.

3. Bent u bereid een onafhankelijk onderzoek, wellicht samen met andere gemeenten, in 
te stellen naar de juistheid van de beweringen en conclusies in deze brief.

antwoord Tijdens het DVO-proces hebben we als CAW-gemeenten een second opinion laten 
uitvoeren over het alleenrecht / inbesteding van HVC.  Conclusie was dat gelet op de 
huidige stand van de rechtspraak de opdracht (de dienstverleningsovereenkomst) via 
een alleenrecht en dus zonder aanbesteding aan HVC kon worden verstrekt. 

4. Wat zijn de gevolgen voor onze gemeente als een en ander juist is?

antwoord De dienstverleningsovereenkomst is rechtsgeldig aangegaan. Er zijn dan ook geen 
consequenties voor Medemblik. 



5. Indien juist, betekent dat dan dat de afgesloten contracten ongeldig zijn en er een 
nieuwe situatie ontstaat, waarbij de gemeenten in West-Friesland en daarnaast veel 
andere gemeenten vrij zijn om te kiezen voor een andere afvalverwerker tegen 
mogelijk gunstiger tarieven?

antwoord Zie antwoord op vraag 4.

6. Kan het ook betekenen dat HVC niet meer gerechtigd is afval te importeren uit het 
buitenland en vervolgens te verbranden in Alkmaar dan wel te storten op het terrein 
van Afvalzorg in de Wieringermeer?

antwoord Nee, want dat is een heel andere discussie en wordt op grond van heel andere 
regelgeving bepaald. HVC streeft naar vollast op basis van Nederlands afval. Op grond 
van de huidige regelgeving mag HVC importeren om te recyclen of te verbranden. Er 
mag geen buitenlands afval geïmporteerd worden om vervolgens te storten.


